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P R O T O K Ó Ł  NR XXXVII/21 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 21 czerwca 2021 roku 

czas trwania od 15
00

 do 16
40

 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXXVII nadzwyczajnej sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz  

w kanale youtube. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody 

na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Agnieszkę Misiec 

Zastępcę Skarbnika Gminy, Pana Marcina Pawłowskiego Kierownika Referatu Kultury, 

Sportu, Turystyki, Rekreacji i Promocji, radnych oraz poprosił radnych o zalogowanie się do 

systemu do głosowania, co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem 

kworum. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji i wnioskował o wprowadzenie do punktu 6 a) porządku obrad autopoprawki dotyczącej 

zmiany nazwy uchwały, było: „w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na 2021 rok”,  

a winno być: „uchylenie uchwały Nr XXXVI/214/21 z dnia 31 maja 2021r. i zmian uchwały 

budżetowej gminy na 2021 rok” oraz wprowadzenie punktu 6 i) porządku obrad 

następującego projektu uchwały w sprawie: 

  udzielenia zmiany uchwały Nr XXIII/134/12 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia  

23 marca 2012 roku w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej należących do Gminy Dobiegniew. 

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych 
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Rada porządek obrad przyjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. 1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania radnych. 

4. Informacja na temat przygotowań do Międzynarodowego Młodzieżowego Turnieju Piłki 

Nożnej Dobiegniew Cup. 

5. Informacja na temat przygotowania obiektów turystycznych do sezonu letniego. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchylenie uchwały Nr XXXVI/214/21 z dnia 31 maja 2021r. i zmian uchwały 

budżetowej gminy na 2021 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, podjętej uchwałą 

nr XXVIII/170/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 14 grudnia 2020 roku. 

c) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Dobiegniew w roku 2021. 

d) zmiany § 2 uchwały Nr XXXV/205/21 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 26 

kwietnia 2021 roku w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego pn. Punkt 

Przedszkolny „Leśne Skrzaty” w Radęcinie przy Przedszkolu Baśniowa Kraina  

w Dobiegniewie. 

e) przyjęcia Raportu z ewaluacji Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-2028 

f) przyjęcia Raportu z ewaluacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Dobiegniew 

do 2023r. 

g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dobiegniew, w rejonie ulicy Poznańskiej, ulicy Ogrodowej oraz przy torach 

kolejowych na północ od ulicy Mickiewicza.  

h) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Dobiegniew 

i) zmiany uchwały Nr XXIII/134/12 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 23 marca 

2012 roku w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej należących do Gminy Dobiegniew. 

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

8. Komunikaty. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.3. Wnioski i zapytania 

 Joanna Grabia radna – zapytała czy w tym roku rolnicy będą mogli występować  

o dofinansowanie do odpadów rolniczych, jako pomoc de minimis.   

 

Ad.4.  Informację na temat przygotowań do Międzynarodowego Młodzieżowego Turnieju 

Piłki Nożnej Dobiegniew Cup przedstawił Pan Marcin Pawłowski Kierownik Ref. KSTRiP. 

Poinformował, iż wspólnie z Panią Sylwią Łaźniewską Burmistrz Dobiegniewa podjęli 

decyzję o przesunięciu terminu i zmiany formuły w wydaniu jednodniowym oraz  

z połączeniem z obchodami 75-lecia Klubu Sportowego „Błękitni Dobiegniew”. Do dnia  

30 lipca br. Biuro Organizacyjne MMPN Dobiegniew Cup przyjmuje zgłoszenia od drużyn. 

Zaproszenia rozsyłane były do klubów sportowych działających w promieniu 100 km. Opłata 

wpisowa od drużyny wynosi 400 zł. Mecze rozgrywane będą na 5 boiskach sportowych,  

gdzie wydzielone zostaną boiska o mniejszych powierzchniach. Udział wezmą 24 zespoły, po 

8 w każdej kategorii wiekowej. Otwarcie turnieju rozpocznie się o godz. 8:00. Zapewnione 

zostaną posiłki w formie śniadania i obiadokolacji. Oprócz turnieju tego dnia wieczorem 

zaplanowany jest również koncert nad j. Osiek. 

Następnie Pani Burmistrz poinformowała, że samorząd podszedł bardzo odpowiedzialnie i ze 

względu na obostrzenia w zeszłym roku nie odbył się, a w tym roku zmieniona została 

formuła – na turniej jednodniowy. Oprócz tego obchodzony będzie Jubileusz Klubu 

Sportowego „Błękitni” Dobiegniew, natomiast koncert odbędzie się nad j. Osiek ze względu 

na miejsca parkingowe. Pani Burmistrz serdecznie zaprosiła mieszkańców do wzięcia udziału 

w tym wydarzeniu.      

 

Ad.5. Informację na temat przygotowania obiektów turystycznych do sezonu letniego 

przedstawił Pan Marcin Pawłowski Kierownik Ref. KSTRiP. Poinformował, iż cztery pola 

namiotowo-campingowe już funkcjonują i tak jak w latach ubiegłych funkcjonuje 

wypożyczalnia sprzętu wodnego, tj. plaża nad j. Osiek, Ługi, Radęcin i j. Wielgie. Oprócz 

tego funkcjonuje weekendowo budynek przy Promenadzie na ul. Wodnej, gdzie udostępniane 

są toalety, a także działa mały Punkt Informacji Turystycznej. W tym roku planowane jest 

również wprowadzenie odpłatności na polu namiotowo-campingowym w Radęcinie i Ługach 

i z tego tytułu wydane zostanie Zarządzenie Burmistrza Dobiegniewa odnośnie wprowadzenia 

stawek tych opłat oraz dzisiaj na sesji radni procedować będą uchwałę dotyczącą przyjęcia 

regulaminów korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej należących  

do Gminy Dobiegniew. 
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Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz Dobiegniewa uzupełniając wypowiedź kierownika 

poinformowała, ze od dnia 26 czerwca zatrudniony będzie WOPR i obsługiwać będzie plaże 

Osiek, Radęcin i doraźnie Ługi. Jeżeli chodzi o uchwałę dotyczącą zakazu używania skuterów 

wodnych Policja patrolowała już akweny wodne i pouczali sterowców o zakazie pływania 

tymi jednostkami po j. Osiek i j. Żabie w Ługach.  Pozostałe jeziora są udostępnione.   

Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przedstawił zaproszenie, jakie wpłynęło  

do biura Rady Miejskiej od Pana Krzysztofa Kaczmarka na otwarcie dnia 28 czerwca br. 

godz. 16:30 Biura Informacji Turystycznej Lubuskich Mazur w m. Długie. 

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz poinformowała, że wciąż aktualne jest zaproszenie do 

Jach Klubu, gdzie pokazane zostaną dokonania inwestycyjne. 

Pani Marzena Wierzbicka radna zapytała, jakie opłaty będą wprowadzone w Radęcinie. 

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz odpowiedziała, że trwają prace nad regulaminem opłat.  

Pan Marcin Pawłowski Kierownik KSTRiP dopowiedział również, że Gmina Dobiegniew ma 

podpisaną umowę z portalem Lubuskie Mazury na promowanie Gminy Dobiegniew. 

Pani Marzena Wierzbicka radna zapytała czy byłe kontrole placów zabaw.  

Pan Marcin Pawłowski Kierownik KSTRiP odpowiedział, że była kontrola w Dobiegniewie 

i Ługach i będą kolejne kontrole. Po pierwszej kontroli nie było większych uchybień, 

nakazano założyć zeszyty dezynfekcji na czas pandemii i na bieżąco wykładane środki 

dezynfekcyjne dla korzystających z tych obiektów. 

Pani Sylwia Łaźniewska Burmistrz dopowiedziała, że wszyscy starają się pozyskiwać środki 

zewnętrzne na budowę infrastruktury turystycznej, a to, co wydarzyło się w Radęcinie dzieje 

się od wielu lat (bałagan, spalone ławki) natomiast Gmina Dobiegniew sukcesywnie będzie 

naprawiała plac zabaw i uzupełni ławki. 

Andrzej Światkowski radny zapytał czy pracownicy WOPR będą zobligowani do kontroli 

skuterów. 

Pan Marcin Pawłowski Kierownik KSTRiP odpowiedział, że WOPR nie ma żadnych sankcji, 

tylko Policja. Pracownicy pól campingowych będą zwracali uwagę na skutery, w razie 

potrzeby będą reagować i prosić o interwencję Policję.  

Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przedstawił pismo, które wpłynęło do Pani 

Burmistrz i Rady Miejskiej w sprawie podjęcia działań w celu zlikwidowania ruchu 

hałaśliwego sprzętu motorowodnego w tym skuterów wodnych nad j. Osiek.  

 

Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchylenie uchwały Nr XXXVI/214/21 z dnia 31 maja 2021r. i zmian uchwały 

budżetowej gminy na 2021 rok. 
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 Agnieszka Misiec Zastępca Skarbnika Gminy – poinformowała, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa po przeprowadzonej wstępnej analizie uchwały XXXVI/214/21 uznała,  

iż uchwała narusza prawo i wymaga uzupełnienia. W związku z powyższym w §1. Uchyla 

się Uchwałę Nr XXXVI/214/21 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 31 maja 2021r.  

w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy na 2021 rok. W § 2 zwiększa się łączną 

kwotę planowanych dochodów o kwotę 385.234,00 zł. Pełne wystąpienie Zastępca 

Skarbnika Gminy Dobiegniew w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu  

z obrad Sesji. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – wszystkie zmiany podjęte zostały w uchwale w dniu  

31 maja 2021r. Regionalna Izba Obrachunkowa zwróciła uwagę tylko na kwotę 32.719,34 

zł to były dochody w 2020 roku w ramach realizowania projektu LOWE, gmina nie 

wykorzystała tych środków z racji obowiązującej pandemii, natomiast w tym roku ta 

kwota była przychodem i w uchwale ujęta w formie tabelarycznej bez opisu i na to 

Regionalna Izba Obrachunkowa zwróciła uwagę.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXVII/219/21 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030, podjętej 

uchwałą nr XXVIII/170/20 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 14 grudnia 2020 roku. 

 Agnieszka Misiec Zastępca Skarbnika Gminy – poinformowała, że uchwała ma na celu 

dostosowanie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2030 do aktualnie 

obowiązujących danych zawartych w uchwale budżetowej.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXVII/220/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

     c) wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli 

oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Dobiegniew w roku 2021. 

 Marcin Pawłowski Kierownik KSTRiP – poinformował, że zgodnie z ustawą prawo wodne 

gminy są zobowiązane na 30 dni każdego sezonu letniego wydzielenia terenu na miejsce 

okazjonalnie wykorzystywane do kąpieli.  
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXVII/221/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

d) zmiany § 2 uchwały Nr XXXV/205/21 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 26 

kwietnia 2021 roku w sprawie utworzenia punktu przedszkolnego pn. Punkt Przedszkolny 

„Leśne Skrzaty” w Radęcinie przy Przedszkolu Baśniowa Kraina w Dobiegniewie. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że zmiana dotyczy uszczegółowienia 

regulaminu Punktu Przedszkolnego „Leśne Skrzaty”.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXVII/222/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

e) przyjęcia Raportu z ewaluacji Strategii Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-2028. 

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – przedstawiła Raportu z ewaluacji Strategii 

Rozwoju Gminy Dobiegniew na lata 2018-2028 i poinformowała, że Strategia uchwalona 

została w roku 2018 i jest to dokument, który określa priorytety rozwoju samorządu, 

rozwoju Gminy Dobiegniew. Zgodnie z zapisami Strategii należy badać postępy, a więc 

wskaźniki pokazujące osiąganie wyznaczonych w strategii celów. Pełne wystąpienie 

Sekretarza Gminy Dobiegniew w tej sprawie zostało zarejestrowane w nagraniu  

z obrad Sesji. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że w Strategii Rozwoju Gminy 

Dobiegniew i Lokalnym Programie Rewitalizacji Gminy Dobiegniew to są pomysły 

i plany na przyszłość, które konsekwentnie są realizowane.  Jeżeli chodzi o mieszkalnictwo 

Pani Burmistrz wraz z 18 samorządami i Prezesem Krajowego Zasobu Nieruchomości 

wzięła udział w spotkaniu dotyczącym społecznych inicjatyw mieszkaniowych. Do końca 

lipca ma zostać podjęta decyzja czy do takiej spółki przystąpić. Dofinansowanie dla gmin, 

które należą do takiej spółki jest w wysokości 3 mln zł i przechodzi na kapitał spółki. 

Gmina Dobiegniew posiada dokumentację z pozwoleniem na budowę 54 mieszkań  

w centrum Dobiegniewa – projekt rewitalizacji Dobiegniewa.    

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  



7 
 

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXVII/223/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

f) przyjęcia Raportu z ewaluacji Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Dobiegniew do 2023r. 

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – przedstawiła kolejny dokument strategiczny. 

Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Dobiegniew do 2023 roku został uchwalony w roku 

2018. To kolejny dokument, program działań zmierzający do wyprowadzenia 

wyznaczonego obszaru rewitalizacji ze stanu kryzysowego. Tak jak w przypadku Strategii 

podlega badaniu ewaluacyjnemu, co 3 lata pokazujący, w jakim idziemy kierunku. Pełne 

wystąpienie Sekretarza Gminy Dobiegniew w tej sprawie zostało zarejestrowane  

w nagraniu z obrad Sesji. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXVII/224/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

g) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Dobiegniew, w rejonie ulicy Poznańskiej, ulicy Ogrodowej oraz przy 

torach kolejowych na północ od ulicy Mickiewicza.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że Wysoka Rada podejmowała uchwałę  

o przystąpieniu o zmianie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Dobiegniew. Jeżeli chodzi o powiększenie areału z danym przeznaczeniem w planie 

przestrzennym na typową lokalizację to musi być nowy plan przestrzenny, nie może się to 

odbywać zmianą. Przygotowany projekt uchwały dotyczy 3 lokalizacji (w załącznikach): 

ul. Poznańska, ul. Ogrodowa oraz zwiększamy możliwość fotowoltaiki przy torach 

kolejowych na północ od ulicy Mickiewicza.  Natomiast następna uchwała dotyczy zmianę 

nieprzekraczalnej linii zabudowy i gmina „idzie na rękę” mieszkańcom i gdzie gmina 

może tą zabudowę przesunąć to daje taką możliwość. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXVII/225/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 
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h) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dobiegniew. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXVII/226/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

i) zmiany uchwały Nr XXIII/134/12 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 23 marca 

2012 roku w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej należących do Gminy Dobiegniew. 

 Grażyna Gradowska Sekretarz Gminy – poinformowała, że w roku 2012 podjęta została 

uchwała w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej należących do Gminy Dobiegniew. Chodzi o urządzenia i obiekty w zakresie 

turystyki, rekreacji. Proponuje się do wprowadzenia zmianę 2 załączników do uchwały  

z 2012 roku, a więc określenia regulaminu korzystania z miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli nad j. Osiek w m. Osiek i wprowadzenia regulaminu 

korzystania z terenów rekreacyjnych i pól namiotowo-campingowych nad jeziorami: 

Osiek, Radęcino, Wielgie i Żabie.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXXVII/227/21 i stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że Narodowy Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej dnia 28 czerwca br. planuje ogłoszenie konkursu 

dotyczącego usuwania folii rolniczych. Gmina, jak co roku złoży ten wniosek i Pan 

Kazimierz Kisiel będzie kontaktował się z rolnikami z terenu Gminy Dobiegniew. 

 

Ad.8. Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że od dnia 1 lipca br. gmina wspólnie  

z Panią Rozalią Rogulską będzie prowadziła zajęcia edukacyjno – integracyjne dla 

dzieci od 5-11 lat. Następnie Pani Burmistrz zaprosiła radnych na otwarcie Klubu 

Seniora w Chomętowie, które odbędzie się dnia 25 czerwca br., natomiast dnia 26 

czerwca br. o godz. 19:00 w Słowinie odbędzie się przekazanie wozu strażackiego dla 
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OSP Słowin i tego samego dnia o godz. 14:00 w Osieku Pani Sołtys organizuje 

rozpoczęcie wakacji. Pani Burmistrz zaprosiła Pana Przewodniczącego Rady Miejskiej 

dnia 22 czerwca br. o godz. 16:00 na spotkanie kryzysowe, które odbędzie się  

w Budynku Wielofunkcyjnym. 

Pani Burmistrz poinformowała również, że dnia 10 lipca br. o godz. 17:00 na 

promenadzie odbędzie się Piknik Zdrowia, na którym propagowane będą szczepienia.  

Pani Burmistrz podziękowała wszystkim mieszkańcom za oddanie głosu w Budżecie 

Obywatelskim, z którego realizowane będą 3 inwestycje: wiata w Słonowie, ogrodzenie 

w m. Radęcin i wiata biesiadna w m. Mierzęcin.     

 Joanna Grabia radna – podziękowała wszystkim, którzy zagłosowali w Budżecie 

Obywatelskim na wiatę w Słonowie oraz podziękowała za zrobienie drogi w Słonowie.  

  Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że w miesiącu lipcu będzie ogłoszony 

nabór z Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych przez Wojewodę Lubuskiego i gmina 

złoży 2 wnioski, tym razem na obszarach wiejskich.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że radni otrzymali drogą 

mailową pismo, które wpłynęło od Stowarzyszenia „Nasz Dobiegniew” w sprawie 

kontroli WIOŚ.  

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXVII 

sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz 

zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


